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Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Kórnik 

z działalności międzysesyjnej 

w okresie od 28 sierpnia do 23 września 2024 r. 

 

 

1. 29 sierpnia wiceburmistrz Sebastian Wlazły spotkał się z prezesem Waldemarem 

Jankowiakiem z OSP Szczytniki. Omawiano plany rozbudowy garażu. Ogłoszenie 

postępowania przetargowego, a następnie rozpoczęcie realizacji zadania przewidziane są na 

2025 rok. 

 

2. Tego samego dnia burmistrz Przemysław Pacholski oraz wiceburmistrz Sebastian Wlazły 

rozmawiali z przedstawicielami Zarządu Avii Kamionki Krzysztofem Pancewiczem  

i Maciejem Zeganem m.in. na temat rozbudowy trybun. Wydano już w tej sprawie decyzję 

inwestycji celu publicznego.  

 

3. Również 29 sierpnia wiceburmistrz Bronisław Dominiak wraz z kierownik Wydziału 

Inwestycji Joanną Grzybowską i kierownik Anną Borowiak z Wydziału Eksploatacji 

Infrastruktury Technicznej spotkali się z prezesem spółki Wodkom Robertem Przybyszem  

w sprawie dostarczania wody dla południowej części gminy.  

 

4. 1 września po okolicznościowej mszy św. odbyła się pod ratuszem uroczystość 

patriotyczna upamiętniająca 85. rocznicę wybuchu II wojny światowej. Liczne delegacje 

złożyły wiązanki kwiatów pod tablicą upamiętniającą rozstrzelanych w 1939 roku bohaterów.  

 

5. 2 września w szkołach rozpoczął się rok szkolny. Przedstawiciele Urzędu Miasta i Gminy 

oraz radni uczestniczyli w akademiach z tej okazji.  

 

6. 2 września wiceburmistrz Sebastian Wlazły wraz z z-cą kierownika Wydziału Gospodarki 

Odpadami Komunalnymi Krystianem Kazyaką spotkali się z Prezesem Zarządu 

Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej w Śremie Sp. z o.o. Pawłem Wojną, firmy, która 

realizuje odbiór i transport odpadów z naszych posesji. Omówiono statystyki związane  

z segregacją różnych frakcji odpadów w okresie ostatnich trzech lat. 

 

7. 3 września w obecności pracownika Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Agnieszki 

Blejwas, wiceburmistrz Sebastian Wlazły podpisał cztery akty notarialne w sprawie 

ustanowienia służebności przesyłu dla m.in. infrastruktury technicznej położonej  

w miejscowościach Biernatki, Kórnik oraz Kórnik obręb Bnin. 

 

8. 6 września burmistrz Przemysław Pacholski wraz z panią pełnomocnik ds. uzależnień 

Bożeną Kiełtyką odwiedzili OSP w Robakowie, aby przekazać fantomy szkoleniowe do nauki 

resuscytacji krążeniowo oddechowej. 

 

9. 7 września odbyła się uroczysta zbiórka z okazji 20-lecia Stowarzyszenia Byłych Żołnierzy 

31 Kórnickiego Dywizjonu Rakietowego OP w Kórniku. Podczas uroczystości przy tablicy 

pamiątkowej przy ul. Staszica samorząd reprezentowali przewodnicząca RMiG Anna Maria 

Andrzejewska, wiceburmistrz Bronisław Dominiak oraz radny Adam Lewandowski. Zarząd 

stowarzyszenia z okazji 20-lecia wybił pamiątkowy medal, który wręczył uczestnikom 

uroczystości.  
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10. 7 września odbył się festyn "Bezpieczni w Powiecie Poznańskim". Podczas jego trwania 

dwie jednostki z naszej gminy włączone do Krajowego Systemu Ratowniczo Gaśniczego, 

czyli OSP Kórnik i OSP Kamionki z rąk Starosty Poznańskiego Jana Grabkowskiego oraz 

Komendanta Miejskiego Państwowej Straży Pożarnej Jacka Michalaka, członka zarządu 

Powiatu Poznańskiego Pawła Jazy, skarbnika Powiatu Poznańskiego Renaty Ciurlik, a także 

w obecności włodarzy gmin powiatu, w tym wiceburmistrza Sebastiana Wlazłego, otrzymały 

agregaty prądotwórcze FOGO F4001 iSE. 

 

11. Także 7 września odbyły się dożynki parafialne Parafii pw. Wszystkich Świętych  

w Kórniku. Tegoroczne uroczystości zorganizowano w Dziećmierowie. Wzięli w nich udział 

m.in.: burmistrz Przemysław Pacholski, wiceburmistrz Sebastian Wlazły, radni oraz sołtysi.  

 

12. 9 września w Poznaniu odbyło się posiedzenie Parlamentarnego Zespołu ds. Rozwoju 

Aglomeracji Poznańskiej. Głównym tematem obrad była koncepcja rozbudowy dworca 

głównego oraz Poznańskiego Węzła Kolejowego. Z uczestnikami spotkania łączył się 

Wiceminister Infrastruktury Piotr Malepszak. W spotkaniu na żywo lub w formie zdalnej 

uczestniczyli, poseł Ewa Schädler, poseł Bartosz Zawieja, starosta Jan Grabkowski, 

wiceprezydenci Poznania Natalia Weremczuk i Mariusz Wiśniewski, przedstawiciele 

jednostek miejskich oraz włodarze podpoznańskich gmin, w tym wiceburmistrz Sebastian 

Wlazły.  

 

13. Także 9 września wiceburmistrz Sebastian Wlazły spotkał się z przedstawicielami  ROD 

Jaryszki. Omówiono możliwości wsparcia inwestycji ogrodu ze środków publicznych.  

 

14. 10 września o godz. 10:00 w siedzibie Urzędu Miasta i Gminy Kórnik odbyło się 

spotkanie wiceburmistrza Bronisława Dominiaka i wiceburmistrza Sebastiana Wlazłego  

z przedstawicielami firmy Jakon Sp. z o.o. Panią Marzeną Szcześniak i Panią Beatą 

Deręgowską. W spotkaniu uczestniczyli również pracownicy UMiG Kórnik – kierownik 

Anna Borowiak oraz inspektor Mirosław Stachowiak. Rozmowy dotyczyły przebudowy drogi 

gminnej nr 332004P ulicy Żernickiej i drogi gminnej nr 332218P ulicy Kurierskiej  

w miejscowości Robakowo. 

 

15. W dniu 11 września 2024 roku w Urzędzie Miasta i Gminy Kórnik wiceburmistrz 

Sebastian Wlazły wraz z kierownikiem Wydziału Gospodarki Odpadami Komunalnymi Anetą 

Nowak Flaczyńską i jej zastępcą Krystianem Kazyaką spotkali się z Prezesem Zarządu 

Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej w Śremie Sp. z o.o. - Pawłem Wojną oraz 

pracownikami, kierownikiem zakładu targowisko i zamówień publicznych Joanną Sarbak  

a także referentem ds. administracyjnych Moniką Holc. Omówiono statystyki związane  

z odbiorem różnych frakcji odpadów w okresie ostatnich dwóch lat. Dyskutowano na temat 

edukacji ekologicznej, która będzie przeprowadzana w szkołach podstawowych znajdujących 

się na terenie gminy Kórnik.  

 

16. Także 11 września burmistrz Przemysław Pacholski wraz z kierowniczką Wydziału 

Inwestycji Joanną Grzybowską, inspektor Aleksandrą Kowalską, kierowniczką Wydziału 

Oświaty i Polityki Społecznej Anetą Weber oraz panią prezes Haliną Biechowiak-Drożak, 

która reprezentowała stowarzyszenie Lider Zielonej Wielkopolski, uczestniczyli  

w uroczystym otwarciu nowego placu zabaw w Radzewie. Został on wybudowany w ramach 

projektu "Centrum Aktywności Dziecięcej EKO", realizowanego przez Lokalną Grupę 

Działania „Dolina Noteci” w partnerstwie ze Stowarzyszeniem Lider Zielonej Wielkopolski,  

a także dzięki dofinansowaniu ze środków Unii Europejskiej. 
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17. 12 września odbyło się przekazanie nowej łodzi ratunkowej dla Ochotniczej Straży 

Pożarnej w Kórniku. W uroczystości uczestniczyli: burmistrz Przemysław Pacholski, 

wiceburmistrz Sebastian Wlazły, Komendant Miejski PSP w Poznaniu Jacek Michalak, radna 

sejmiku wojewódzkiego Agnieszka Wiśniewska oraz radna rady powiatu Dominika 

Buczkowska, a także strażacy OSP Kórnik z komendantem Andrzejem Szycem. 

Zakup został dofinansowany z Samorządu Województwa Wielkopolskiego kwotą 50 tys. zł. 

 

18. Także 12 września 2024 roku wiceburmistrz Sebastian Wlazły w obecności pracownika 

Wydziału Gospodarki Nieruchomościami specjalisty Agnieszki Blejwas, w Kancelarii 

Notarialnej Olgi Alby-Zwiernik, podpisał  akt notarialny dotyczący nabycia nieruchomości 

położonej w Szczytnikach z przeznaczeniem pod budowę chodnika przy ul. Mostowej. 

 

19. Z roku na rok wzrasta liczba uczniów ze szczególnymi potrzebami edukacyjnymi.  

Znaczna liczba dzieci z niepełnosprawnościami z gmin Metropolii Poznań uczy się  

w specjalnych szkołach w Poznaniu. Gminy wraz Powiatem Poznańskim wspólnie będą 

współfinansować miejsca w tych placówkach w roku szkolnym 2024/2025. Szczegółów 

współpracy w tym zakresie dotyczyło spotkanie Rady Metropolii Poznań, które odbyło się 12 

września w Sali Białej Urzędu Miasta Poznania. Samorząd Kórnika podczas obrad metropolii 

reprezentował wiceburmistrz Sebastian Wlazły.  

 

20. 13 września gościli w Kórniku przedstawiciele Gminy Kotlin. Podczas spotkania  

z wiceburmistrzem Sebastianem Wlazłym wymieniono doświadczenia w pracy 

samorządowej. Goście, dzięki uprzejmości dyrekcji i pracowników PAN Biblioteki 

Kórnickiej zwiedzili także muzeum w Zamku Kórnickim.  

 

21. 16 września Powiatowe Centrum Zarządzania Kryzysowego na czele ze Starostą 

Poznańskim Janem Grabkowskim zaprosiło przedstawicieli gmin na spotkanie dotyczące 

wsparcia samorządów dotkniętych powodzią. Ustalono współpracę w zakresie zbiórki 

materiałów dla potrzebujących i środków finansowych na odbudowę zniszczonej przez 

powódź infrastruktury. W spotkaniu w formie zdalnej uczestniczyli wójtowie i burmistrzowie 

z naszego powiatu, Miasto i Gminę Kórnik podczas obrad reprezentował burmistrz 

Przemysław Pacholski oraz wiceburmistrz Sebastian Wlazły. 

 

22. Także 16 września z udziałem wiceburmistrza Bronisława Dominiaka odbyły się 

negocjacje z przedstawicielami spółki Aquanet dotyczące dzierżawy infrastruktury wodno-

kanalizacyjnej należącej do Miasta i Gminy Kórnik na kolejny rok.  

 

23. Również 16 września odbyło się ognisko na zakończenie lata zorganizowane przez Radę 

Seniorów. Uczestników powitali burmistrz Przemysław Pacholski, wiceburmistrz Sebastian 

Wlazły oraz radna Magdalena Pawlaczyk.  

 

24. 17 września wiceburmistrz Bronisław Dominiak i kierownik Wydziału Inwestycji Joanna 

Grzybowska wzięli udział w comiesięcznym spotkaniu z przedstawicielami Aquanet  

w sprawie inwestycji wodnokanalizacyjnych.  
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25. 21 września na kórnickim rynku odbył się kolejny Festyn Ekologiczny zorganizowany 

przez Urząd Miasta i Gminy Kórnik przy wsparciu WFOŚiGW oraz Aquanetu. Festyn pełen 

był atrakcji dla dzieci i dorosłych. Pobito rekord wydawania bonów na rośliny za zużyte 

baterie i zepsuty sprzęt RTV/AGD. Wręczono nagrody i podsumowano Kórnickie Dni Nauki. 

 

26. 23 września Burmistrz Przemysław Pacholski wraz z Anną Biernacką – kierownikiem 

Wydziału Funduszy Pozabudżetowych i Zamówień Publicznych uczestniczyli w 

zorganizowanym przez Wojewodę Wielkopolską wraz z Bankiem Gospodarstwa Krajowego 

spotkaniu pn. „KPO: Pożyczka wspierająca zieloną transformację miast”. Spotkanie 

otworzyły Panie: Wojewoda Agata Sobczyk oraz Wiceprezes Zarządu BGK prof. zw. dr hab. 

Marta Postuła, która w swoim wystąpieniu nawiązała do obchodów 100 lecia działalności 

Banku. Przedstawiciele BGK przedstawili zasady ubiegania się o pożyczki z KPO, 

dotychczasowe doświadczenia i dobre praktyki w tej dziedzinie. Ponieważ spotkanie miało 

charakter warsztatowy zakończyło się sesją pytań od wielkopolskich samorządowców,  

na które odpowiadali eksperci BGK. Analizowano zarówno zagadnienia ogólne,  

jak i indywidualne przypadki. 

  


